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Protokół Nr VII/2024 

obrad VI Sesji Rady Powiatu Brzeskiego 

odbytej w dniu 17 grudnia 2024 roku 

w sali obrad Starostwa Powiatowego w Brzesku przy ul. Głowackiego 51 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Rada Powiatu Brzeskiego w składzie: 

1. Henryk Anioł; 

2. Kazimierz Brzyk;  

3. Ewa Cierniak-Lambert; 

4. Edyta Cieśla; 

5. Katarzyna Ciochoń; 

6. Jacek Frankowski; 

7. Adam Garbacz; 

8. Jarosław Gurgul; 

9. Danuta Karwala; 

10. Olga Kwaśniak – Cieślik; 

11. Łukasz Pasierb; 

12. Maciej Podobiński; 

13. Andrzej Potępa; 

14. Łukasz Przybyło; 

15. Anna Rogóż; 

16. Zbigniew Ruszaj; 

17. Elżbieta Rysak; 

18. Natalia Siudut; 

19. Jarosław Sorys; 

20. Zbigniew Stanuszek; 

21. Justyna Wójtowicz-Woda. 

Wszyscy radni wzięli udział w sesji. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, Radca Prawny; kierownicy i przedstawiciele jednostek 

organizacyjnych, służb i inspekcji; dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego w Brzesku. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk otworzył obrady VII Sesji Rady Powiatu 

Brzeskiego. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich uczestników, kierowników jednostek 

organizacyjnych, służb i inspekcji; dyrektorów wydziałów Starostwa Powiatowego w Brzesku. 

Poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z art.15 ust.1 ustawy o samorządzie 

powiatowym, a na sali znajduje się wystarczająca liczba radnych, aby Rada mogła obradować 

i podejmować uchwały. 

 

Ad 2. Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że zgodnie ze Statutem §32 ust. 2 istnieje możliwość zmian 

w porządku obrad. Wobec braku wniosków w sprawie zmiany porządku obrad ogłosił, że Rada  

obraduje wg ustalonego porządku obrad. Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  
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Ad 3. Przyjęcie protokołu ostatniej sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Powiatu - Kazimierz Brzyk poinformował, że do protokołu 

ostatniej sesji nie wpłynęły uwagi. Następnie przeszedł do sprawdzenia kworum i głosowania 

w sprawie przyjęcia protokołu z ostatniej sesji Rady z dnia 29 października 2024 r. Protokół 

ostatniej sesji Rady przyjęto i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu ostatniej sesji Rady. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, 

Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Ad 4. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 

Małopolskiego, Zarządu Powiatu Brzeskiego, Starosty Brzeskiego i zaproszonych 

gości. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Olga Kwaśniak-Cieślik - Radna; 

• Andrzej Potępa – Starosta; 

• Olga Kwaśniak-Cieślik - Radna (Ad Vocem); 

• Andrzej Potępa – Starosta (Ad Vocem); 

• Kazimierz Brzyk – Przewodniczący Rady Powiatu; 

• Olga Kwaśniak-Cieślik - Radna (Ad Vocem); 

• Andrzej Potępa – Starosta (Ad Vocem); 

• Kazimierz Brzyk – Przewodniczący Rady Powiatu; 

• Ewa Cierniak – Lambert – Radna; 

• Alicja Syty – Dyrektor SP ZOZ; 

• Andrzej Potępa – Starosta (Ad Vocem); 

• Alicja Syty – Dyrektor SP ZOZ; 

• Kazimierz Brzyk – Przewodniczący Rady Powiatu; 

• Olga Kwaśniak-Cieślik – Radna; 

• Andrzej Potępa – Starosta (Ad Vocem); 

• Maciej Podobiński – Wicestarosta (Ad Vocem); 

• Kazimierz Brzyk – Przewodniczący Rady Powiatu; 

• Jarosław Gurgul – Radny; 

• Zbigniew Stanuszek – Radny; 

• Kazimierz Brzyk – Przewodniczący Rady Powiatu; 

• Zbigniew Stanuszek – Radny (Ad Vocem); 

• Andrzej Potępa – Starosta (Ad Vocem); 

• Zbigniew Stanuszek – Radny (Ad Vocem); 

• Łukasz Pasierb – Radny; 

• Andrzej Potępa – Starosta; 

• Jarosław Sorys – Etatowy członek Zarządu; 
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• Andrzej Potępa – Starosta (Ad Vocem); 

• Edyta Cieśla – Radna (Ad Vocem); 

• Kazimierz Brzyk – Przewodniczący Rady Powiatu; 

• Łukasz Pasierb – Radny (Ad Vocem); 

• Jarosław Sorys – Etatowy Członek Zarządu (Ad Vocem);  

• Łukasz Pasierb – Radny (Ad Vocem); 

• Maciej Podobiński – Wicestarosta (Ad Vocem); 

• Jarosław Gurgul – Radny; 

• Andrzej Potępa – Starosta (Ad Vocem); 

• Jarosław Gurgul – Radny (Ad Vocem); 

• Andrzej Potępa – Starosta (Ad Vocem). 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za głosy w dyskusji, a następnie 

przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad 5. Sprawozdanie Starosty Brzeskiego z prac Zarządu Powiatu Brzeskiego 

w okresie od 29 października 2024 r. do 17 grudnia 2024 r. 

Sprawozdanie zostało przesłane w systemie e-Sesja i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 6. Sprawozdanie Starosty Brzeskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu 

Brzeskiego podjętych na sesji Rady w dniu 24 października 2024 r. 

Sprawozdanie zostało przesłane w programie e-Sesja. Nie zgłoszono uwag ani pytań do 

przedłożonego sprawozdania. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 7. Sprawozdania z prac komisji Rady Powiatu Brzeskiego. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Powiatu Brzeskiego przedstawili sprawozdania 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. Informacje przedstawione przez Przewodniczących 

Komisji znajdują odzwierciedlenie w zapisach protokołów posiedzeń poszczególnych komisji. 

 

Sprawozdania przedstawili: 

Przewodniczący Komisji Oświaty – Zbigniew Ruszaj; 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Rodzinnej – Ewa Cierniak - Lambert; 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Katarzyna Ciochoń; 

Przewodniczący Komisji Kultury i Integracji Europejskiej – Łukasz Przybyło; 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Edyta Cieśla; 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Rogóż; 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej – Henryk Anioł; 

Przewodniczący Komisji Prawa i Porządku Publicznego – Jarosław Gurgul. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za przedstawione sprawozdania, 

a następnie ogłosił 30 minutową przerwę w obradach. 

 

8. Podjęcie uchwały budżetowej Powiatu Brzeskiego na rok 2025. 

a)  odczytanie projektu uchwały budżetowej Powiatu, 
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Przewodniczący Rady Powiatu - Kazimierz Brzyk odczytał projekt uchwały budżetowej 

Powiatu Brzeskiego na rok 2025. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie Zespół 

w Tarnowie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu - Justyna Wójtowicz-Woda odczytała opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie Zespół w Tarnowie. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

c) odczytanie propozycji zmian projektu budżetu powiatu zaakceptowanych przez 

Komisję Budżetu i Finansów Rady Powiatu Brzeskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu - Kazimierz Brzyk powiedział, że nie wpłynęły propozycje 

zmian Komisji do projektu budżetu. 

 

d) odczytanie autopoprawek Zarządu Powiatu Brzeskiego do projektu budżetu 

Powiatu. 

Skarbnik Powiatu – Lucyna Haus odczytała autopoprawki Zarządu Powiatu Brzeskiego do 

projektu budżetu Powiatu. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

e) dyskusja i zgłaszanie pozostałych wniosków komisji rady i radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Kazimierz Brzyk – Przewodniczący Rady Powiatu; 

• Andrzej Potępa - Starosta Brzeski. 

• Kazimierz Brzyk – Przewodniczący Rady Powiatu; 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

f) głosowanie. 

Przewodniczący Rady Powiatu - Kazimierz Brzyk podziękował za wyjaśnienia i wobec 

braku głosów w dyskusji przeszedł do głosowania nad ww. projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały budżetowej Powiatu Brzeskiego na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, 

Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/55/2024 w sprawie uchwały budżetowej na 2025 r., 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Brzeskiego na lata 2025-2042. 

Przewodniczący Rady Powiatu - Kazimierz Brzyk odczytał projekt uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu - Justyna Wójtowicz-Woda odczytała opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie Zespół w Tarnowie. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Skarbnik – Lucyna Haus zgłosiła autopoprawki Zarządu do ww. projektu uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Starosta – Andrzej Potępa podsumował wypowiedź Pani Skarbnik do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Łukasz Pasierb – Radny; 

• Andrzej Potępa – Starosta. 

 

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk podsumował wypowiedź Pana Starosty, zapytał 

o głosy w dyskusji, a wobec braku przeszedł do procedowania nad ww. projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Brzeskiego na lata 2025-2042. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, 

Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/56/2024 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Brzeskiego na lata 2025 - 2042, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2024 rok, 

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk poprosił Panią Skarbnik o wprowadzenie do 

projektu uchwały.  

Skarbnik Powiatu - Lucyna Haus wprowadziła do projektu ww. uchwały.  

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 
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Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował Pani Skarbnik za wprowadzenie do 

projektu uchwały, zapytał o głosy w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. 

projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Budżetowej na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, 

Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek. 

BRAK GŁOSU (1) 

Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/57/2024 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2024 

rok, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

b) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Brzeskiego na lata 2024–2039, 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poprosił Panią Skarbnik o omówienie ww. 
projektu uchwały. 
 
Skarbnik - Lucyna Haus omówiła ww. projekt uchwały.   
Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 
elektronicznym. 
 
Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za omówienie projektu uchwały 
i wobec braku głosów w dyskusji przeszedł do procedowania nad ww. projektem uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Brzeskiego 
na lata 2024 – 2039, 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, 

Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek. 

BRAK GŁOSU (2) 

Anna Rogóż, Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/58/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Brzeskiego na lata 2024-2039, stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 
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c) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 

przedmiotowych dla Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Łysej Górze, 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poprosił Panią Skarbnik o wprowadzenie do ww. 

projektu uchwały. 

 

Skarbnik - Lucyna Haus wprowadziła do projektu uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za wprowadzenie, a następnie 

oddał głos etatowemu członkowi zarządu - Jarosławowi Sorys, który zachęcił uczestników 

obrad do zakupu wyrobów świątecznych przygotowanych przez przedstawicieli Powiatowego 

Zakładu Aktywności Zawodowej w Łysej Górze.  

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za wypowiedź, po czym przeszedł 

do głosowania nad powyższym projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Powiatowego Zakładu Aktywności 

Zawodowej w Łysej Górze, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz Pasierb, Maciej 

Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, 

Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

BRAK GŁOSU (2) 

Jarosław Gurgul, Anna Rogóż. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/59/2024 w sprawie ustalenia jednostkowych stawek 

dotacji przedmiotowych dla Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Łysej Górze, 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

d) podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 r., 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poprosił Panią Skarbnik o wprowadzenie do ww. 

projektu uchwały. 

 

Skarbnik - Lucyna Haus wprowadziła do projektu uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za wprowadzenie, a następnie 

przeszedł do głosowania nad ww. uchwałą. 
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Głosowano w sprawie: 

wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 r., 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, 

Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/60/2024 w sprawie wydatków, które nie wygasają  

z upływem 2024 r., stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Brzesku, 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poprosił Dyrektor SP ZOZ w Brzesku – Panią 

Alicję Syty o wprowadzenie do ww. projektu uchwały. 

 

Dyrektor SP ZOZ w Brzesku - Alicja Syty wprowadziła do projektu uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za wprowadzenie, zapytał o głosy 

w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. uchwałą. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Brzesku, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz Pasierb, Maciej 

Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, 

Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Garbacz. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/61/2024 w sprawie przekształcenia Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Brzesku, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

f) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Brzesku, 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poprosił Dyrektor SP ZOZ w Brzesku – Alicję Syty  

o wprowadzenie do ww. projektu uchwały. 
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Dyrektor SP ZOZ w Brzesku - Alicja Syty wprowadziła do projektu uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za wprowadzenie, zapytał o głosy 

w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. uchwałą. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Brzesku, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz Pasierb, Maciej 

Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, 

Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek. 

PRZECIW (1) 

Justyna Wójtowicz-Woda. 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Garbacz. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/62/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie nadania 

Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Brzesku, stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 

g) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu w trybie bezprzetargowym, 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poprosił Dyrektor SP ZOZ w Brzesku – Alicję Syty  

o wprowadzenie do ww. projektu uchwały. 

 

Dyrektor SP ZOZ- Alicja Syty wprowadziła do projektu uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za wprowadzenie, zapytał o głosy 

w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. uchwałą. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym, 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 
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Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, 

Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/63/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu w trybie bezprzetargowym, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

h) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych oraz wysokości 

środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację w roku 2024, 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poprosił panią Magdalenę Twaróg – p.o. 

Dyrektora PCPR w Brzesku o omówienie ww. projektu uchwały. 

 

Magdalena Twaróg – p.o. Dyrektora PCPR w Brzesku omówiła ww. projekt uchwały.   

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za omówienie projektu uchwały 

i wobec braku głosów w dyskusji przeszedł do procedowania nad ww. projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych oraz wysokości środków finansowych Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację w roku 2024, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, 

Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/64/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych oraz wysokości 

środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na ich realizację w roku 2024, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

i) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiazywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Brzeskim na lata 2025-2032, 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poprosił panią Magdalenę Twaróg – p.o. 

Dyrektora PCPR o omówienie ww. projektu uchwały. 

 

Magdalena Twaróg – p.o. Dyrektora PCPR omówiła ww. projekt uchwały.   

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 
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Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za omówienie projektu uchwały 

i wobec braku głosów w dyskusji przeszedł do procedowania nad ww. projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Strategii Rozwiazywania Problemów Społecznych w Powiecie Brzeskim na lata 2025-

2032, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, 

Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/65/2024 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiazywania 

Problemów Społecznych w Powiecie Brzeskim na lata 2025-2032, stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

j) podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych 

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Brzeski korzystających z opieki 

zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania, 

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk poprosił Dyrektor Wydziału Edukacji Panią 

Janinę Motak o omówienie ww. projektu uchwały. 

 

Dyrektor Wydziału Edukacji – Janina Motak omówiła ww. projekt uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za omówienie uchwały, zapytał  

o głosy w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Brzeski 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Jarosław Gurgul, Łukasz Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Anna Rogóż, 

Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Justyna Wójtowicz-Woda. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Adam Garbacz, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz Przybyło, Zbigniew Stanuszek. 
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Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/66/2024 w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Brzeski korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

k) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wysokości opłat za korzystanie z miejsc 

noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Brzesku, 

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk poprosił Dyrektor Wydziału Edukacji - Panią 

Janinę Motak o omówienie ww. projektu uchwały. 

 

Dyrektor Wydziału Edukacji – Janina Motak omówiła ww. projekt uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za omówienie uchwały, zapytał  

o głosy w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym Schronisku 

Młodzieżowym w Brzesku, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Jarosław Gurgul, Łukasz Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Anna Rogóż, 

Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Justyna Wójtowicz-Woda. 

PRZECIW (3) 

Adam Garbacz, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Przybyło, Zbigniew Stanuszek. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/67/2024 w sprawie zmiany wysokości opłat za 

korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Brzesku, stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. 

 

l) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego w 

budynku zlokalizowanym na nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu 

Brzeskiego, będącej w trwałym zarządzie Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Łysej Górze, 

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk poprosił pracownika Wydziału Geodezji 

i Kartografii o wprowadzenie do ww. projektu uchwały. 

 

Inspektor w Wydziale Geodezji i Kartografii – Małgorzata Pociecha wprowadziła do 

ww. projektu uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 
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Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk podziękował za wprowadzenie do projektu 

uchwały, zapytał o głosy w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. 

projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego w budynku zlokalizowanym na nieruchomości, stanowiącej własność 

Powiatu Brzeskiego, będącej w trwałym zarządzie Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Łysej Górze, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, 

Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Potępa. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/68/2024 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego  

w budynku zlokalizowanym na nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu Brzeskiego, 

będącej w trwałym zarządzie Środowiskowego Domu Samopomocy w Łysej Górze, stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 

 

m) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy najmu pomieszczenia w budynku 

zlokalizowanym na nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu Brzeskiego, 

będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół w Czchowie, 

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk poprosił pracownika Wydziału Geodezji 

i Kartografii o wprowadzenie do ww. projektu uchwały. 

 

Inspektor w Wydziale GK – Małgorzata Pociecha wprowadziła do ww. projektu uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

  

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk podziękował za wprowadzenie do projektu 

uchwały, zapytał o głosy w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. 

projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy 

najmu pomieszczenia w budynku zlokalizowanym na nieruchomości, stanowiącej własność 

Powiatu Brzeskiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół w Czchowie. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, 

Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Potępa. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/69/2024 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy najmu pomieszczenia w budynku 

zlokalizowanym na nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu Brzeskiego, będącej 

w trwałym zarządzie Zespołu Szkół w Czchowie, stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

n) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy najmu części powierzchni w 

budynku zlokalizowanym na nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu 

Brzeskiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół w Czchowie, 

 

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk poprosił pracownika Wydziału Geodezji 

i Kartografii o wprowadzenie do ww. projektu uchwały. 

 

Inspektor w Wydziale GK – Małgorzata Pociecha wprowadziła do ww. projektu uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

  

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk podziękował za wprowadzenie do projektu 

uchwały, zapytał o głosy w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. 

projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy 

najmu części powierzchni w budynku zlokalizowanym na nieruchomości, stanowiącej własność 

Powiatu Brzeskiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół w Czchowie, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek Frankowski, Adam 

Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz Pasierb, Maciej 

Podobiński, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, 

Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Cierniak-Lambert, Andrzej Potępa. 
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Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/70/2024 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy najmu części powierzchni  

w budynku zlokalizowanym na nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu Brzeskiego, 

będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół w Czchowie, stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

 

o) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dofinansowania budowy 

skrzyżowania na DK nr 75 klasy GP na odc. Brzesko – Nowy Sącz w ramach 

realizowanego przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad 

przedsięwzięcia pn. "Budowa DK 75 klasy GP na odc. Brzesko - Nowy Sącz odc. I - 

II etap łącznika brzeskiego", 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poprosił Sekretarza o wprowadzenie do ww. 

projektu uchwały. 

 

Sekretarz - Krzysztof Klimek wprowadził do projektu uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za wprowadzenie, zapytał o głosy 

w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dofinansowania budowy skrzyżowania na DK nr 75 

klasy GP na odc. Brzesko – Nowy Sącz w ramach realizowanego przez Generalną Dyrekcję 

Dróg Krajowych i Autostrad przedsięwzięcia pn. "Budowa DK 75 klasy GP na odc. Brzesko - 

Nowy Sącz odc. I - II etap łącznika brzeskiego", 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, 

Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Potępa. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/71/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie dofinansowania 

budowy skrzyżowania na DK nr 75 klasy GP na odc. Brzesko – Nowy Sącz w ramach 

realizowanego przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad przedsięwzięcia pn. 

"Budowa DK 75 klasy GP na odc. Brzesko - Nowy Sącz odc. I - II etap łącznika brzeskiego", 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

p) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Brzeski 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 

 

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk poprosił Dyrektor Wydziału Komunikacji 

i Transportu Panią Ewę Skurnóg o omówienie ww. projektu uchwały. 
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Dyrektor Wydziału Komunikacji i Transportu – Ewa Skurnóg omówiła ww. projekt 

uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za omówienie uchwały, zapytał  

o głosy w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Brzeski umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, 

Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Potępa. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/72/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Powiat Brzeski umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 

stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

r) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 

Brzeskiego. 

 

Przewodniczący Rady – Kazimierz Brzyk poprosił Dyrektor Wydziału Komunikacji  

i Transportu Panią Ewę Skurnóg o omówienie ww. projektu uchwały. 

 

Dyrektor Wydziału Komunikacji i Transportu – Ewa Skurnóg omówiła ww. projekt 

uchwały. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za omówienie uchwały, zapytał  

o głosy w dyskusji, a wobec braku przeszedł do głosowania nad ww. projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Planu zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Brzeskiego. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, Elżbieta Rysak, 

Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek. 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Potępa, Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/73/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Brzeskiego, 

stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Ad. 11 Rozpatrzenie petycji – podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji - Katarzynę Ciochoń o omówienie ww. projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji - Katarzyna Ciochoń omówiła ww. 

projekt uchwały.   

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk podziękował za omówienie projektu uchwały 

i wobec braku głosów w dyskusji przeszedł do procedowania nad ww. projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Henryk Anioł, Kazimierz Brzyk, Ewa Cierniak-Lambert, Edyta Cieśla, Katarzyna Ciochoń, Jacek 

Frankowski, Adam Garbacz, Jarosław Gurgul, Danuta Karwala, Olga Kwaśniak-Cieślik, Łukasz 

Pasierb, Maciej Podobiński, Andrzej Potępa, Łukasz Przybyło, Anna Rogóż, Zbigniew Ruszaj, 

Elżbieta Rysak, Natalia Siudut, Jarosław Sorys, Zbigniew Stanuszek, Justyna Wójtowicz-Woda. 

 

Uchwałę podjęto. Uchwała Nr VII/74/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji, stanowi 

załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad 12. Wolne wnioski, pytania i informacje. 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk poinformował o planowanym terminie najbliższej 

Sesji Rady Powiatu Brzeskiego w dniu 6 lutego, złożył życzenia świąteczne, a następnie udzielił 

głosu w dyskusji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Olga Kwaśniak - Cieślik - Radna; 

• Adam Garbacz – Radny; 

• Jarosław Gurgul – Radny; 

• Łukasz Pasierb – Radny; 
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• Andrzej Potępa – Starosta. 

Treść w/w wypowiedzi znajduje się w nagraniu przedmiotowej sesji w systemie 

elektronicznym. 

 

Ad 13.  Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady - Kazimierz Brzyk wobec wyczerpania porządku obrad, 

podziękował za udział i zamknął obrady VII Sesji Rady Powiatu. 

 

Sesja trwała od godz. 9.00 do godz. 14:20 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: Małgorzata Małek 

                                                                                 

                                                                                

                                                                                 

                                                                                   Przewodniczący Rady Powiatu  

                                                                             

                                                                                            (-) Kazimierz Brzyk 


